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Folketingets Social- og Ældreudvalg 

Folketingets Social- og Ældreudvalg har d. 17. december 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 115 (alm. del) til social- og ældreministeren, som hermed 

besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

Spørgsmål nr. 115: 

”Vil ministeren oplyse i hvilke kommuner, der er ledig sengekapacitet, som 

hurtigt kan inddrages på landets plejehjem til at imødegå presset på landets 

sygehuse?” 

 

Svar: 

Regeringen er optaget af at sikre, at der er tilstrækkelig kapacitet til at løse de 

sundhedsfaglige opgaver under Covid-19-pandemien. Regeringen arbejder 

derfor i dialog med regioner og kommuner aktuelt med at afdække, hvilke 

løsninger der kan bringes i spil, såfremt antallet af Covid-19-indlæggelser stiger 

ud over det niveau, som kan håndteres på sygehusene. 
 
Såfremt det bliver nødvendigt at etablere en løsning, hvor kommunerne skal 
stille sengepladser til rådighed, vil der lokalt skulle tilrettelægges konkrete 
modeller herfor.  
 

Med venlig hilsen 

Astrid Krag 
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